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ja saa ne mahdollisimman varhain potilaidensa käyttöön
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Potilaat, kunnat ja valtio hyötyvät

• Potilaiden on mahdollista saada uusinta ja parasta mahdollista 
hoitoa
• Yhteiskunnan ei tarvitse maksaa tutkimuksissa käytettäviä 

kalliita lääkkeitä
• Yhteiskunnalle tulee säästöä myös sitä kautta, ettei sen 

tarvitse kustantaa vaihtoehtoista, mahdollisesti myöskin 
kallista, mutta todennäköisesti silti tehotonta lääkettä



Verkostoituminen muiden maiden
tutkijoiden kanssa

• Nordic Society of Gynaecological Oncology (NSGO) – Pohjola
• Nordic Nect - Pohjola
• AGO – Saksa
• GINECO – Ranska
• ENGOT - Eurooppa
• GCIG - Maailma



Lisää oman sairaalansa / yliopistonsa / Suomen
tunnettavuutta ja painoarvoa
(ja edistää samalla omaa uraa)



Pääsee tutkijakokouksiin ja siten tutustumaan
ulkomaisiin kaupunkeihin (tai ainakin niiden lentokenttiin)



Se on palkitsevaa
ja suurimmaksi osaksi mukavaa



Hanketta tukemassa


